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Volgende vergadering maandag 9 september 2024 

 

- Goedkeuring verslag van mei 

Het verslag wordt goedgekeurd 

- Lokoda 

Desondanks de slechte weersvoorspellingen was er zeer veel volk op Lokoda. Er is een feedbackformulier naar 
de standhouders uitgestuurd, maar daar is nog geen reactie op gekomen. Bij de rondgang door Kristof bij de 
standhouders bleek dat deze wel zeer tevreden waren. De standhouders zijn ook echt tot 18u gebleven, waar 
bij de vorige edities standhouders soms vroeger begonnen op te ruimen. Door het gebrek aan vrijwilligers is de 
opbouw wel hectischer verlopen. De voorziene randanimatie (stoet van KHHL en acts van dansscholen DIOP en 
Aurora) vielen wel zeer in de smaak en brachten veel volk op de been.  

- Inspiratienota  

De dienst economie heeft zijn inspiratienota afgeleverd, Tom licht even de standpunten toe die opgenomen 
zijn in de inspiratienota die vanuit de Raad zal vertrekken.  

- Eerst wordt de definitie en functie van de raad nog eens kort toegelicht.  
- Een eerste pijler is het aanpakken van de leegstand in Lokeren. Vandaag is er geen leegstandtaks 

aanwezig in Lokeren, waardoor de motivatie om leegstaande panden in te vullen bij eigenaars lager 
ligt dan wanneer er wel een taks zou zijn. Daarnaast moet de stad ook nadenken hoe nieuwe zaken en 
ondernemers aangetrokken kunnen worden zoals bv Bornem een financiële vergoeding geeft aan 
starters. De samenwerking met lokale ondernemersverenigingen dient verder uitgebouwd te worden 
en waar mogelijk moet de administratie ook vereenvoudigd worden om te starten.  

 



- Een duidelijkere communicatie met betrekking tot wegeniswerken en bijkomende hinder is 
noodzakelijk. Daarnaast dienen de werken ook strikter opgevolgd te worden door de stad en steeds 
rekening gehouden worden met de mogelijke economische impact van de hinder. De stad zou, indien 
mogelijk, in hun aannemerscontracten werken met sancties of vergoedingen als de timing niet 
gerespecteerd wordt.  

- De Lokerse industrie moet zoveel mogelijk verankert zijn met de stad en kunnen bijdragen aan het 
breder geheel binnen Lokeren. De mobiliteit en routes moeten aangepakt worden om verkeershinder 
zoveel mogelijk te vermijden. Daarnaast kan er ook gezocht worden naar manieren om de 
middenstand en industrie meer met elkaar te verweven (niet ruimtelijk, maar economisch) en het 
aanbod binnen Lokeren bekend te maken. Er worden bijkomende voorbeelden aangehaald zoals een 
boekje met het aanbod of een beurs. De werkloosheidsgraad moet ook naar beneden gebracht 
worden. 

- De jobbeurs moet behouden blijven, gezien het succes ervan. Er kan nog intenser ingezet worden op 
de wisselwerking tussen scholen en bedrijven, hoewel vandaag de afgestudeerde studenten al zeer 
snel hun weg vinden naar Lokerse bedrijven.  

- Lokeren telt veel toeristische trekpleisters, maar de economie hangt er niet altijd zijn kar aan. Daar 
liggen wel nog opportuniteiten. Zo is er op zondag bijvoorbeeld zeer weinig leven in het centrum.  

- Met de fusie met Moerbeke moet de dienst Economie ook zeker uitgebreid worden. Voor een stad 
van 50.000 inwoners met zoveel bedrijvigheid zijn 2 economie ambtenaren te weinig. Bovenstaande 
aandachtspunten kunnen ook enkel verwezenlijkt worden bij de aanstelling van nieuw personeel. De 
Lokerse Economie Avond is een zeer succesvol verhaal, dat zeker behouden moet blijven. Ook andere 
succesvolle evenementen moeten behouden blijven. De communicatie over de bedrijvigheid in 
Lokeren moet verbeterd worden. Het werkingsbudget van de dienst en de Raad moet opgetrokken 
worden.  

 

- LOECA 

De keynote speaker is geboekt. Bij de vorige editie is er feedback gekomen op het platform. Iedereen kan 
namelijk meerdere “zoekertjes” invullen, wat het overzicht van de aanwezigen niet zo duidelijk maakte. 
Conversation Starter zorgt dat er een layout beschikbaar zal zijn die aanwezigen kunnen aanklikken zodat ze 
individuele personen en bedrijven kunnen zien en niet ieder zoekertje.  

Er zal dit jaar ook een no-show fee gevraagd worden. De maximum capaciteit is 250 personen.  

- Jobbeurs 

De jobbeurs is volledig volzet met Lokerse bedrijven of bedrijven met een vestiging in Lokeren. De 
inschrijvingen komen ieder jaar vlotter binnen, wat toch aantoont dat de beurs werkt.  

- Varia 
- Dit was de laatste RLE van Karin, die meer dan 25 jaar raadslid is geweest. De raad wenst Karin van 

harte te bedanken voor haar jarenlange engagement en enthousiasme.  
- De volgende raad vindt plaats op 9 september. 

 


